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         KS-BOR.0002.47.2021 
 
Protokół 
Nr XXXI/2021 
XXXI sesji Sejmiku Województwa   
w trybie zdalnym                                                                                                                                                
w dniu 26 października 2021 r. 
 
Początek sesji w trybie zdalnym: godz.11:02 
Zakończenie sesji w trybie zdalnym: godz. 15:50 
Spośród 30 radnych uczestniczyło: 28 
 
Obecni radni:  

1. Adamczyk Edward 
2. Andruszkiewicz Jolanta 
3. Astramowicz-Leyk Teresa 
4. Bobek Jan  
5. Brzezin Gustaw Marek 
6. Chyl Marek 
7. Czemiel Paweł 
8. Gorczyca Stanisław 
9. Homza Zbigniew 
10. Jaskulska Sylwia 
11. Kazimierczuk Marcin 
12. Kierozalski Grzegorz 
13. Kluge Grażyna 
14. Kozłowski Patryk 
15. Kuchciński Marcin 
16. Osiecki Julian 
17. Palińska Magdalena 
18. Pawlik Jacek 
19. Piotrowska Jolanta 
20. Piwowarczyk Marcin 
21. Politewicz Tadeusz 
22. Prokop Grzegorz 
23. Rudnik Dariusz 
24. Słoma Jarosław 
25. Sycz Miron 
26. Śląska-Zyśk Wioletta 
27. Ulewicz Bożenna 
28. Żuchowski Henryk.  

 
Nieobecni radni: 

1. Hordejuk Bernadeta  
2. Szulc Jolanta.  
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Pełny zapis transmisji z obrad XXXI sesji Sejmiku dostępny jest w Biuletynie 
Informacji Publicznej Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-
Mazurskiego w Olsztynie  pod adresem:  
https://bip.warmia.mazury.pl/kategoria/114/sejmik-wojewodztwa-archiwum-z-obrad-
sesji-sejmiku.html  
oraz na stronie internetowej samorządu województwa pod adresem: 
https://warmia.mazury.pl/wladze-wojewodztwa/sejmik/archiwalne-sesje-sejmiku. 
 
1. Otwarcie obrad. 
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Edward Adamczyk otworzył obrady sesji   
i poinformował, że z uwagi na wyjazd służbowy Przewodniczącej Sejmiku, p. Bernadety 
Hordejuk został upoważniony do przeprowadzania obrad sesji Sejmiku. Następnie 
 poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności i  stwierdził prawomocność obrad. 
Kolejno przywitał wszystkich uczestniczących w obradach sesji Sejmiku.  

     
 
2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, iż wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego dotyczące nieważności uchwały Nr XXIX/451/21 
Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie zmian 
w Statucie Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego - Regionalnego Centrum 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Olsztynie, w części dotyczącej terminu wejścia w życie 
uchwały. Nadmienił, że w związku z powyższym dokonuje się  zmiany uchwały w oparciu  
o wskazania zawarte w rozstrzygnięciu nadzorczym, która będzie procedowana po 
wprowadzeniu jej do porządku obrad. Następnie poinformował o kolejnych projektach 
uchwał, które wpłynęły do procedowania,  tj. projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Gruźlicy i Chorób Płuc w Olsztynie oraz w sprawie 
nadania statutu Warmińsko-Mazurskiemu Centrum Chorób Płuc w Olsztynie. 

Wskazał, że  uchwały w tym zakresie mają wejść w życie po publikacji w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego i będą obowiązywać od 1 stycznia  
2022 r. Podkreślił, że zachodzi potrzeba pilnego ich uchwalenia. 

W dalszej części poinformował,  iż 14 października br. grupa radnych z Klubu Prawa 
 i Sprawiedliwości złożyła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej ze 
środków budżetu  Województwa Warmińsko - Mazurskiego jednostkom samorządu 
terytorialnego w 2021 roku. (Projekt dotyczy pomocy społecznej na rzecz gmin 
poszkodowanych przez ASF). 

Wyjaśnił, że w przypadku pozytywnej decyzji o dołączeniu powyższych projektów 
uchwał do porządku obrad, projekty zostaną umieszczone w punktach 14 - 17 
zaktualizowanego porządku obrad  sesji, a pozostałe punkty otrzymają odpowiednio 
numerację uwzględniającą przyjęte punkty.  
 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie 
wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXIX/451/21 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 31 sierpnia 2021 
r. w sprawie zmian w Statucie Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego - 
Regionalnego Centrum Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Olsztynie i umieszczenie go 
w pkt 14 porządku obrad. 
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  Za wprowadzeniem do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXIX/451/21 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 31 
sierpnia 2021 r. w sprawie zmian w Statucie Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego - 
Regionalnego Centrum Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Olsztynie głosowało – 25 
radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.   

 
Imienne wyniki głosowania (wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/451/21 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie zmian w Statucie Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu 
Drogowego - Regionalnego Centrum Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Olsztynie): 

 

33 XXXI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

1 

2. Wniosek o dołączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXIX/451/21 Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie zmian w Statucie 
Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego - Regionalnego Centrum 

Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Olsztynie i umieszczenie go w pkt 14 
porządku obrad 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 11:09 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 25 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena OBECNA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 
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Zbigniew 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ

15. Kozłowski 
Patryk NIEOBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 

 
 

Następnie, Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wprowadzenie do 
porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Gruźlicy i Chorób Płuc w Olsztynie i umieszczenie go w pkt 15 
porządku obrad.  

  Za wprowadzeniem do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmiany 
nazwy Samodzielnego Publicznego Zespołu Gruźlicy i Chorób Płuc w Olsztynie  
i umieszczenie go w pkt 15 porządku obrad głosowało – 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 
się – 0.   

 
Imienne wyniki głosowania (wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały 

sprawie zmiany nazwy Samodzielnego Publicznego Zespołu Gruźlicy i Chorób Płuc  
w Olsztynie i umieszczenie go w pkt 15 porządku obrad): 
 

 

33 XXXI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

2 
2. Wniosek o dołączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
zmiany nazwy Samodzielnego Publicznego Zespołu Gruźlicy i Chorób Płuc 

 w Olsztynie i umieszczenie go w pkt 15 porządku obrad  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 11:10 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 26 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 
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2. Andruszkiewicz 
Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski 
Patryk NIEOBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 

 

 
Kolejno, Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wprowadzenie do 

porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie nadania statutu Warmińsko-
Mazurskiemu Centrum Chorób Płuc w Olsztynie i umieszczenie go w pkt 16 porządku 
obrad 

  Za wprowadzeniem do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie nadania 
statutu Warmińsko-Mazurskiemu Centrum Chorób Płuc w Olsztynie i umieszczenie go w pkt 
16 porządku obrad głosowało – 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0.   

 
Imienne wyniki głosowania (wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały 

w sprawie nadania statutu Warmińsko-Mazurskiemu Centrum Chorób Płuc w Olsztynie): 
 

 

33 XXXI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

3 
2. Wniosek o dołączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

nadania statutu Warmińsko-Mazurskiemu Centrum Chorób Płuc w Olsztynie
 i umieszczenie go w pkt 16 porządku obrad  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 11:11 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 26 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 



6 

 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski 
Patryk NIEOBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 

 

 
W dalszej części, Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie 

wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej ze środków budżetu  Województwa Warmińsko - Mazurskiego jednostkom 
samorządu terytorialnego w 2021 roku. (Projekt dotyczy pomocy społecznej na rzecz gmin 
poszkodowanych przez ASF)  i umieszczenie go w pkt 17 porządku obrad 

  Za wprowadzeniem do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej ze środków budżetu  Województwa Warmińsko - Mazurskiego 
jednostkom samorządu terytorialnego w 2021 roku głosowało – 27 radnych, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0.   
 
Imienne wyniki głosowania (wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej ze środków budżetu  Województwa Warmińsko - 
Mazurskiego jednostkom samorządu terytorialnego w 2021 roku): 
 

33 XXXI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 
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4 

2. Wniosek o dołączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej ze środków budżetu  Województwa Warmińsko 
- Mazurskiego jednostkom samorządu terytorialnego w 2021 roku. (Projekt 

dotyczy pomocy społecznej na rzecz gmin poszkodowanych przez ASF)   
i umieszczenie go w pkt 17 porządku obrad  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 11:12 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 27 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski 
Patryk NIEOBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
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Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodniczący Sejmiku przeszedł do realizacji 
porządku obrad XXXI sesji Sejmiku, który kształtował się następująco: 

 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 
4. „Informacja dotycząca transportu lotniczego i kolejowego w województwie 

warmińsko-mazurskim” - referujący: M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 
5.  „Informacja o ruchu turystycznym w województwie warmińsko-mazurskim w 2020 

roku oraz I półroczu 2021 roku" - referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu 
Województwa. 

6. „Informacja z realizacji Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 
w zakresie zadań delegowanych Samorządowi Województwa Warmińsko-
Mazurskiego”- referujący: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 
oświatowych za rok szkolny 2020/2021, dla których organem prowadzącym jest 
Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego - referujący: p. S. Jaskulska, 
Członek Zarządu Województwa. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia 
badania sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego  
i samorządowych jednostek budżetowych Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
na lata 2021, 2022 z możliwością przedłużenia za lata 2023, 2024 - referujący:  
M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego do regionalnej rady ochrony przyrody działającej przy 
Dyrektorze Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Olsztynie - referująca: 
 p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia zgody na przekazanie nieruchomości  
w drodze darowizny na rzecz Gminy Grunwald - referujący: M. Kuchciński, 
Wicemarszałek Województwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Barciany - 
referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Województwa Warmińsko- Mazurskiego na lata 2021-2039 - referujący:  
p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na 2021 rok - referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/451/21 Sejmiku 
Województwa Warmińsko - Mazurskiego z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie 
zmian w Statucie Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego - Regionalnego 
Centrum Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Olsztynie - referujący: M. Kuchciński, 
Wicemarszałek Województwa. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Gruźlicy i Chorób Płuc w Olsztynie - referujący: M. Kuchciński, Wicemarszałek 
Województwa. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Warmińsko-Mazurskiemu Centrum 
Chorób Płuc w Olsztynie - referujący: M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej ze środków budżetu 
Województwa Warmińsko - Mazurskiego jednostkom samorządu terytorialnego w 
2021 roku – referujący: M Kazimierczuk Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

18. Skargi, Wnioski, Petycje - referująca: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 
19. Sprawy organizacyjne Sejmiku. 
20. Przyjęcie protokołu z obrad XXX Sesji Sejmiku z dnia 28.09.2021 r. 
21. Sprawy różne. 
22. Oświadczenia radnych. 
23. Zamknięcie Sesji. 

 
3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami sesji. 
      

Wiceprzewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję.  
 

Radna Bożenna Ulewicz odniosła się do sprawozdania Marszałka z prac Zarządu  
w okresie między posiedzeniami sesji i poprosiła o szczegółowe informacje nt. usługi 
promocyjnej realizowanej podczas Europejskiego Kongresu Samorządowego, ze wskazaniem 
na co konkretnie mają zostać przeznaczone środki zabezpieczone na ten cel. Dodała, że  
wynoszą one 500 tys. zł netto i zdaniem radnej są one bardzo wysokie. Następnie poprosiła  
o informację nt.  postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym, 
którego przedmiotem jest organizacja szkolenia dla Regionalnej Grupy Roboczej ds. 
Komunikacji  pt. Design Thinking, czyli kreatywne myślenie przy projektach finansowanych 
z Funduszy Europejskich. Wskazała, że na ten cel ma zostać  przeznaczone 70 tys. zł brutto. 
Następnie poprosiła o szczegółowe dane dot. Regionalnej Grupy Roboczej ds. Komunikacji, 
wszelkie możliwe, dostępne informacje na  temat tego podmiotu i tego wydarzenia. 

 
Radna Jolanta Andruszkiewicz także odniosła się do Sprawozdania Marszałka z prac 

Zarządu w okresie między posiedzeniami sesji i poprosiła o szczegółowe informacje nt. 
podmiotów realizujących projekty wobec których zostały wydane decyzje administracyjne 
zobowiązujące do zwrotu środków wraz z odsetkami, a także o wskazanie wysokości kwot, 
które mają zostać zwrócone.  

 
Radny Paweł Czemiel przychylił się do zgłoszonych pytań przez radne i poprosił, żeby 

w jak największym zakresie odpowiedź została udzielona ustnie na sesji przez Dyrektorów 
Departamentów odpowiedzialnych za poruszane kwestie.   
 

Marszałek Województwa odniósł się do zgłoszonych pytań, zaznaczając, że część  
z nich wymaga odpowiedzi pisemnej z uwagi na obszerny zakres informacji. Następnie 
odniósł się do organizacji Europejskiego Kongresu Samorządowego przedstawiając jego cele 
i założenia oraz podkreślając duży potencjał promocyjny wydarzenia, które będzie miało 
charakter cykliczny. Wskazał, że organizacja Kongresu została zaplanowana w Hotelu 
Gołębiewskim w Mikołajkach. W dalszej części poinformował, że szkolenia są organizowane 
ze środków unijnych w ramach Pomocy Technicznej. Kolejno przedstawił szczegóły  
związane z koniecznością wydawania decyzji administracyjnych, zaznaczając, że wszelkie 
podejmowane czynności odbywają się zgodnie z przepisami. W sprawie szkoleń i wydawania 
decyzji administracyjnych, Marszałek prosił o pytania na piśmie, aby mógł przygotować 
precyzyjne odpowiedzi.  
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4.    „Informacja dotycząca transportu lotniczego i kolejowego w województwie 
warmińsko-mazurskim”. 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Edward Adamczyk pogratulował p. Wiktorowi 

Wójcikowi objęcia funkcji Prezesa Spółki „Warmia i Mazury” oraz poprosił o przedstawienie 
informacji dotyczącej transportu lotniczego w województwie warmińsko-mazurskim. 

 
 

Prezes Spółki Warmia i Mazury, p. Wiktor Wójcik poinformował, że w swojej 
prezentacji przedstawi dane za ostatni okres oraz plany na przyszłość. Następnie podziękował 
za gratulacje i podziękował byłemu Prezesowi Spółki Warmia i Mazury za pracę 
w  minionej kadencji. Następnie korzystając z prezentacji multimedialnej omówił aktualną 
sytuację związaną z transportem lotniczym. Z uwagi na problemy techniczne prezentacja 
została wstrzymana.  
 
 

Radny Grzegorz Kierozalski zaproponował przesłanie powyższej prezentacji 
wszystkim radnym i przejście do realizacji kolejnych punktów porządku obrad. Dodał, że 
ewentualne pytania do materiału, radni mogliby zgłosić na kolejnej  sesji.  
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że nastąpi ponowna próba połączenia  
w celu przedstawienia prezentacji.  

 
Radny Paweł Czemiel zaproponował, aby z uwagi na problemy techniczne przejść do 

kolejnych prezentacji z porządku obrad, a po usunięciu usterki technicznej wrócić do  
informacji na temat transportu lotniczego. Zapytał, czy powyższa informacja musi być 
przegłosowana, ponieważ zauważył, że część informacji jest głosowana, a część nie podlega 
głosowaniu.  

 
Radca Prawny Mirosław Antoszewski poinformował, że do 2019 roku, Sejmik 

Województwa poddawał pod głosowanie wszystkie informacje, natomiast obecnie Sejmik 
przyjmuje tylko te informacje, których przyjęcia wymagają obowiązujące przepisy.  

  
Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że Informacja dotycząca transportu 

lotniczego i kolejowego w województwie warmińsko-mazurskim  nie podlega głosowaniu. 
 

Radny Marcin Kazimierczuk poinformował że radni otrzymali przedmiotową 
prezentację i zaproponował realizację kolejnych punktów porządku obrad.  
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku ponownie oddał głos Prezesowi Spółki Warmia  
i Mazury.  
 

Prezes Spółki Warmia i Mazury kontynuował prezentację na temat transportu 
lotniczego w województwie warmińsko-mazurskim. W swoim wystąpieniu podkreślił, że 
obecność Lotniska w Szymanach wpływa pozytywnie na rozwój  regionu.  Wskazał, że 
pandemia Covid-19 wywołała kryzys branży lotniczej na niespotykaną dotąd skalę. Dodał, że 
Międzynarodowe Zrzeszenie Przewoźników Powietrznych IATA prognozuje, że światowy 
ruch lotniczy wróci do poziomu sprzed pandemii najwcześniej w 2024 roku. W dalszej części 
przedstawił rozwój lotniska. Nadmienił, że rozwój Portu Lotniczego Olsztyn-Mazury oraz 
stabilny wzrost liczby pasażerów w latach 2016-2019 został zakłócony wybuchem pandemii 
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Covid w marcu 2020 roku. Poinformował, że z uwagi na trwającą pandemię, port lotniczy 
zmniejszył wydatki w zakresie zakupów i usług do niezbędnego  minimum operacyjnego, 
ograniczono zatrudnienie o 22%, skorzystano ze zwolnienia z opłat należności z tytułu 
składek ZUS w ramach polityki UE dot. przeciwdziałaniu skutkom pandemii. Kontynuując p. 
Wiktor Wójcik przedstawił informacje dotyczące siatki połączeń na lotnisku w Szymanach 
zwracając uwagę, że w 2021 roku ruch pasażerski był uzależniony w głównej mierze od 
restrykcji w zakresie podróżowania z/do Polski. Następnie p. Wiktor Wójcik poinformował, 
że Województwo Warmińsko-Mazurskie jako jedyny udziałowiec przekazuje Spółce środki 
finansowe w formie dokapitalizowań, które są przeznaczone na jej działalność operacyjną, 
inwestycje i zakupy. 

W dalszej części wystąpienia p. Wiktor Wójcik przedstawił plany dot. rozwoju Portu 
Lotniczego Olsztyn-Mazury w Szymanach wymieniając inwestycje własne i zakupy. Ponadto 
zwrócił uwagę na realizację planowanych inwestycji (m.in. z wykorzystaniem środków 
europejskich).  

Na koniec podziękował Radnym, Zarządowi Województwa oraz Skarbnik 
Województwa oraz odpowiednim Departamentom za wsparcie przy realizowanych 
inwestycjach. 
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że Informacja dotycząca transportu 
lotniczego i transportu kolejowego była przedmiotem obrad Komisji Strategii Rozwoju, 
uzyskując pozytywną opinię. Następnie poprosił o przedstawienie informacji dotyczącej 
transportu kolejowego w województwie warmińsko-mazurskim. Dodał, iż pytania radnych 
przewidziane są po przedstawieniu dwóch prezentacji.  

 
Radna Wioletta Śląska-Zyśk powiedziała, że chciałaby się odnieść się do prezentacji 

przedstawionej przez Prezesa Spółki Warmia i Mazury, ale w związku z powyższym 
poinformowała, iż zabierze głos w przeznaczonym do tego czasie.  
 

Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński poinformował, że informację 
dotyczącą transportu kolejowego przedstawi Dyrektor Departamentu Infrastruktury  
i Geodezji, p. Bogdan Bartnicki. 

 
Dyrektor Departamentu Infrastruktury i Geodezji, p. Bogdan Bartnicki 

korzystając z prezentacji multimedialnej wskazał, że transport kolejowy obejmuje trzy 
obszary działania: organizację publicznego  transportu zbiorowego, tabor oraz infrastrukturę 
kolejową. Kolejno przedstawił organizację publicznego transportu zbiorowego i podkreślił, że 
aby zadanie mogło być realizowane, Województwo Warmińsko-Mazurskie reprezentowane 
przez Zarząd Województwa, zawarło z Operatorem, tj. Spółką POLREGIO, umowę  
o wykonywanie wojewódzkich kolejowych przewozów pasażerskich na kolejnych 6 lat. 
Kontynuując przedstawił szczegóły zawartej umowy, a także jej montaż finansowy. Dodał, że 
liczba uruchomionych pociągów wynosi 105 sztuk, a uruchomienie dodatkowej pary 
pociągów to kolejne miliony złotych w skali każdego roku. W dalszej części prezentacji 
przedstawił liczbę  pociągów na poszczególnych  liniach kolejowych i dodał, że najwięcej 
pociągów kursuje na linii Olsztyn-Elbląg-Olsztyn oraz Olsztyn-Działdowo-Olsztyn. 
Nadmienił, że pandemia koronawirusa miała wpływ na ograniczenie liczby podróżnych,  
a następnie przedstawił dane dotyczące spadku liczby pasażerów. 

Dyrektor Departamentu w dalszej części wystąpienia odniósł się do kwestii taboru  
i poinformował, że w latach 2005-2018 Samorząd Województwa zakupił 14 pojazdów 
szynowych, 12 z nich zostało użyczonych przewoźnikowi, a dwa pojazdy zostały sprzedane.  
Następnie przedstawił planowane działania związane z taborem oraz przedstawił inwestycje 
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kolejowe.  Omówił także autobusową komunikację na linii Olsztyn-Braniewo, a także na 
odcinku Orneta-Braniewo. Odniósł się również do kwestii Programu Uzupełnienia Lokalnej 
 i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej + do 2028, w ramach którego trzy projekty  
z naszego województwa przeszły pozytywnie ocenę formalną I etapu naboru, tj. linia 
kolejowa nr 223 Czerwonka-Orzysz, linia kolejowa nr  41  Gołdap-Olecko-Ełk oraz linia 
kolejowa nr 35 Chorzele-Wielbark-Szczytno, od granicy województwa. Następnie 
przedstawił montaż finansowy związany z modernizacją ww. linii kolejowych.  Kolejno 
poruszył kwestię dotyczącą prac związanych Centralnym Portem Komunikacyjnym i wskazał, 
że „Polska Na Dobrych Torach” dla województwa warmińsko-mazurskiego to budowa 74 km 
nowych linii kolejowych i modernizacja 208 km linii istniejących. Wskazał, że każde 
podejmowane działanie zapewnia rozwój regionu, a następnie przedstawił szczegóły 
współpracy zmierzającej do realizacji zadań i celów związanych z organizacją transportu 
publicznego.  

 
 
Wiceprzewodniczący Sejmiku podziękował za przedstawione informacje i otworzył 

dyskusję.  
 
W powyższym punkcie radni zabrali głos w następujących kwestiach: 
 

1.    Radny Paweł Czemiel pogratulował Prezesowi objęcia stanowiska, a następnie 
zapytał o możliwość zajęcia stanowiska w sprawie drogi ekspresowej S16, wskazując 
na korzyści wynikające z realizacji tej drogi. Następnie poruszył kwestię drogi nr 53 
Olsztyn-Szczytno wskazując, że mimo obaw koalicji rządzącej w Sejmiku,  jest ona 
realizowana. W dalszej  części odniósł się do prezentacji nt. transportu kolejowego, 
zaznaczając, że w przyszłej perspektywie środki na kolej będą dużo większe. 
Podkreślił, że bardzo ważne jest rozbudowanie siatki kolejowej.  
 

2.   Radna Wioletta Śląska-Zyśk odniosła się do prezentacji na temat transportu 
lotniczego i podkreśliła, że została ona bardzo profesjonalnie i ciekawie 
przygotowana. Dodała, że przedstawione plany rozwoju lotniska są bardzo ambitne 
i przemyślane.  Następnie pogratulowała p. Wiktorowi Wójcikowi objęcia funkcji 
Prezesa Spółki oraz życzyła powodzenia. 

 
3.   Radna Jolanta Andruszkiewicz również wskazała, że prezentacja nt. transportu 

lotniczego została przygotowana bardzo dobrze. Podkreśliła, że na pochwałę zasługuje 
fakt, że w działalność lotniska zaangażowane są różne podmioty, co zdaniem radnej 
wpływa na jego rozwój. Dodała, że Port Lotniczy jest bardzo ważny dla regionu.  
Nadmieniła, że istotne jest to, że w obliczu trudnej sytuacji wywołanej pandemią 
koronawiursa, udało się skorzystać z pomocy rządowej w postaci tarcz 
antykryzysowych. Podkreśliła ogromną rolę rządu, który w trudnym okresie pomógł 
przedsiębiorcom. Następnie wyraziła nadzieję, że w kolejnych latach sytuacja Portu 
będzie lepsza.  

 
4.   Radny Dariusz Rudnik wskazał, że Port Lotniczy jest bardzo ważny dla regionu. 

Dodał, że na jego powstanie i utrzymanie zostały przeznaczone ogromne środki.  
Następnie odniósł się do Europejskiego Zielonego Ładu,  pakietu „Fit for 55” 
i wyraził swoje obawy, wskazując na  zagrożenia dla transportu lotniczego. W dalszej 
części wystąpienia nawiązał do prezentacji dotyczącej transportu kolejowego i wyraził 
swoje zaniepokojenie spowodowane działaniami podejmowanymi przez władze 
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województwa. Wskazał, że województwo powinno włączyć się w programy mające na 
celu rozwój połączeń kolejowych. Następnie przedstawił swoje obawy związane ze 
sprzedażą taboru przez województwo. Zdaniem radnego należałoby zatrzymać sprzęt 
pomimo kosztów związanych z jego utrzymaniem. Kolejno wyraził swoje wątpliwości 
co, do terminu zakończenia inwestycji drogowych.   

 
5.   Radny Henryk Żuchowski wyraził zadowolenie z rozwijającej się działalności 

okołolotniskowej, która została przedstawiona przez Prezesa Spółki Warmia i Mazury. 
Dodał, że wskazywał już wcześniej, że sama działalność operacyjna lotniska nie 
przyniesie znacznego wzrostu przychodów, natomiast rozwój działalności 
okołolotniskowej może spowodować, że dopłaty do lotniska będą znacznie mniejsze. 
Podkreślił, że nacisk na działalność okołolotniskową może przyczynić się do 
zmniejszenia dopłat na utrzymanie Portu.   

 
6.   Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński podziękował i pogratulował 

zarówno Prezesowi Spółki Warmia i Mazury, jak i Dyrektorowi Departamentu 
Infrastruktury i Geodezji profesjonalnie przygotowanych prezentacji. Następnie 
odniósł się do zastrzeżeń radnego Dariusza Rudnika i zapewnił, że samorząd 
województwa zabiega o rozwój transportu lotniczego oraz kolejowego. Następnie 
przedstawił szczegóły prac związanych z inwestycjami w ramach programu Kolej+ 
oraz Programu Operacyjnego Polska Wschodnia. W dalszej części odniósł się do 
zasygnalizowanych wątpliwości związanych ze sprzedażą taboru. Zaznaczył, że 
posiadanie własnego taboru wiąże się z licznymi opłatami związanymi z jego 
utrzymaniem. Następnie zapewnił, że nie ma żadnych problemów z realizacją 
inwestycji drogowych i wszystko przebiega zgodnie z planem.  Wskazał, że samorząd 
województwa korzysta z różnych programów, m.in. dzięki którym stan dróg  
w regionie znacznie się poprawia.   
 

7.   Radny Dariusz Rudnik odniósł się do niepokojących danych zawartych  
w sprawozdaniu  z wykonania budżetu i wskazał, że informacje dotyczące  poziomu 
wykonania są niezadawalające. Kolejno nawiązał do planów transportowych  
i  poruszył kwestię zakładu Michelin w Olsztynie oraz działań związanych  
z ciepłownią.  

 
8.   Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński odniósł się do wypowiedzi 

radnego Dariusza Rudnika i podkreślił, że przytaczane sprawozdanie wskazywało stan 
wykonania na dzień 30 czerwca 2021 r. Podkreślił, że realizacja inwestycji Zarządu 
Dróg Wojewódzkich w Olsztynie na koniec roku będzie bliska 100 %. Następnie 
odniósł się do poruszonej kwestii zakładu Michelin, który jest spółką prywatną 
 i wskazał, że w Polregio, większość udziałów ma Skarb Państwa, więc nie rozumie 
obaw radnego.  

 
Marszałek Województwa podziękował za dyskusję i merytoryczną zawartość 

prezentacji. Wskazał, że realizacja zadań możliwa jest dzięki dobrej współpracy wielu 
podmiotów. Następnie przedstawił planowane działania związaną z kolejną perspektywą 
unijną i odniósł się do przyszłych inwestycji kolejowych. Podkreślił, że dzięki dobrej 
współpracy można będzie realizować wiele inwestycji, które wpłyną na rozwój regionu.   
 

W dalszej części procedowanego punktu, radny  Dariusz Rudnik ponownie odniósł się 
do wypowiedzi Wicemarszałka Województwa, p. Marcina Kuchcińskiego i  przedstawił 
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swoje wątpliwości, wskazując, że były sytuacje, w których firmy z udziałem Skarbu Państwu 
realizowały politykę nie do końca zgodną z interesami mieszkańców.  
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku przypomniał, że czas wystąpienia radnego w danym 
punkcie wynosi łącznie 10 minut.  
 

Kolejno radny Henryk Żuchowski podkreślił potencjał połączenia na linii Chorzele-
Szymany. Wskazał, że realizacja ww. połączenia może przyczynić się do wzrostu liczby 
pasażerów korzystających z Portu Lotniczego w Szymanach. Poprosił Zarząd Województwa, 
aby mieć na uwadze powyższe połączenie, które poprawi skomunikowanie z regionem  
i wpłynie na wzrost liczby pasażerów.   
 

Prezes Spółki Warmia i Mazury, p. Wiktor Wójcik odniósł się do wypowiedzi 
radnych i podkreślił, że inwestycje drogowe są bardzo ważne dla regionu oraz samego 
lotniska. Odniósł się także do wspomnianego stanowiska w sprawie drogi S16 i wskazał, że 
nie odbiega ono od stanowiska Samorządu Województwa. Następnie podkreślił, że realizacja 
drogi krajowej 53 Olsztyn-Szczytno wpłynie na skomunikowanie stolicy województwa  
z Portem Lotniczym.  

   
Radny Paweł Czemiel zapytał, czy może otrzymać na piśmie stanowisko w sprawie 

drogi S16.  
 

Prezes Spółki Warmia i Mazury, p. Wiktor Wójcik zapewnił, że radny otrzyma 
powyższe stanowisko na piśmie.  
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku przypomniał, że przedstawiona informacja nie podlega 
głosowaniu i podkreślił, że prezentacje zostały przygotowane bardzo dobrze.  

 
 Ponieważ nie było więcej głosów, Wiceprzewodniczący Sejmiku zamknął punkt.  

 
5.  „Informacja o ruchu turystycznym w województwie warmińsko-mazurskim w 2020 

roku oraz  I półroczu 2021 roku". 
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Strategii Rozwoju 
pozytywnie zaopiniowała powyższą informację.   
 

Ponieważ nie było zgłoszeń, Wiceprzewodniczący Sejmiku zamknął punkt.  
 
6.    „Informacja z realizacji Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 

w zakresie zadań delegowanych Samorządowi Województwa Warmińsko-
Mazurskiego”. 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów 

Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  pozytywnie zaopiniowała 
powyższą informację i dodał, że nie podlega ona głosowaniu.   
 

Ponieważ nie było zgłoszeń, Wiceprzewodniczący Sejmiku zamknął punkt.  
 



15 

 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 
oświatowych za rok szkolny 2020/2021, dla których organem prowadzącym jest 
Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że powyższa Informacja była 

przedmiotem obrad Komisji Kultury i Edukacji, uzyskując pozytywną opinię oraz nadmienił, 
że nie podlega ona głosowaniu.  
 

Ponieważ nie było zgłoszeń, Wiceprzewodniczący Sejmiku zamknął punkt.  
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia 
badania sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego  
i samorządowych jednostek budżetowych Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
na lata 2021, 2022 z możliwością przedłużenia za lata 2023, 2024 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Nadmienił, że w wyniku postępowania 
przetargowego wyłoniono firmę POL-TAX Spółkę z o.o. z siedzibą w Warszawie, która 
przedstawiła najkorzystniejszą cenę.  

 
Radna Bożenna Ulewicz zapytała, jaką cenę zaproponowała ww. Spółka. 
 
Radny Henryk Żuchowski zapytał, ile firm złożyło ofert.  

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że w ramach postępowania 

przetargowego zostało złożonych 7 ofert. Nadmienił, że w wyniku przeprowadzonej oceny 
ofert najniższą cenę, tj. 59 040  zł,  zaoferował Wykonawca - POL-TAX Spółka z o.o. 
Najwyższa  oferowana cena w postępowaniu przetargowym wyniosła 295 200 zł.  

 

Skarbnik Województwa potwierdziła informację przekazaną przez 
Wiceprzewodniczącego Sejmiku, że firma POL-TAX zaproponowała najkorzystniejszą ofertę 
w wysokości 59 040 zł. Dodała, że w postępowaniu przetargowym wzięło udział 7 firm. 
Wskazała na dużą rozbieżność pomiędzy najniższą, a najwyższą ceną podaną w ofercie. 
Podkreśliła, że zgodnie z przepisami organ stanowiący, czyli Sejmik Województwa dokonuje 
wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego.  

 
Radna Bożenna Ulewicz zapytała, czy cena była decydującym kryterium wyboru 

Wykonawcy. Poprosiła również o informację, czy wybrana spółka jest wiarygodna.   
 
Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że kryterium oceny ofert była najniższa 

cena. 
 

Skarbnik Województwa potwierdziła, że kryterium oceny ofert stanowiła najniższa 
cena. Dodała, że Spółka POL-TAX w poprzednich latach również badała sprawozdanie 
finansowe jednostki samorządu terytorialnego i samorządowych jednostek budżetowych 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Podkreśliła, że badanie sprawozdania finansowego 
wykonują uprawnione podmioty, które muszą dysponować wykwalifikowaną kadrą,  biegłymi 
rewidentami  uprawnionymi  do przeprowadzenia wspomnianego badania. Wskazała, że nie 
ma żadnych wątpliwości, że wybrana  spółka jest uprawniona do wykonywania czynności.  
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Radny Henryk Żuchowski poprosił o przedstawienie oferty cenowej zaproponowanej 
przez drugą firmę, która wzięła udział w postępowaniu przetargowym.  
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że druga oferta, według kolejności, 
wynosiła 68 880  zł, natomiast trzecia oferta 85 485 zł.  

 
Skarbnik Województwa potwierdziła kwoty ofert podane przez 

Wiceprzewodniczącego Sejmiku.  
 

Ponieważ nie było więcej uwag, Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały 
pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 19  radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 8. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wyboru firmy audytorskiej 

do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego 
i samorządowych jednostek budżetowych Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 
2021, 2022 z możliwością przedłużenia za lata 2023, 2024):, 

 

33 XXXI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

5 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia 
badania sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego  

i samorządowych jednostek budżetowych Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na lata 2021, 2022 z możliwością przedłużenia za lata 2023, 

2024 - referujący: M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa.  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 13:20 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 8 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta WSTRZYMUJĘ SIĘ 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena WSTRZYMUJĘ SIĘ

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek WSTRZYMUJĘ SIĘ

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 
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6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz WSTRZYMUJĘ SIĘ

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin WSTRZYMUJĘ SIĘ 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz WSTRZYMUJĘ SIĘ 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ

15. Kozłowski 
Patryk WSTRZYMUJĘ SIĘ 30. Żuchowski Henryk ZA 

 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego do regionalnej rady ochrony przyrody działającej przy 
Dyrektorze Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Olsztynie. 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów 

Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki wskazała kandydaturę radnego,  
p. Jana Bobka. 

 
Radny Jan Bobek  wyraził zgodę.  
 
 Wiceprzewodniczący Sejmiku zapytał, czy są inne kandydatury. 
 
Ponieważ nie było innych kandydatur, Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
 
Za podjęciem uchwały głosowało – 20  radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 5. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego do regionalnej rady ochrony przyrody 
działającej przy Dyrektorze Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Olsztynie): 

 

 

33 XXXI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

6 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego do regionalnej rady ochrony 
przyrody działającej przy Dyrektorze Regionalnej Dyrekcji Ochrony 
Środowiska w Olsztynie - referująca: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca 

Sejmiku. 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 13:23 
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Liczba uprawnionych 30 Głosy za 20 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 5 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta WSTRZYMUJĘ SIĘ 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek WSTRZYMUJĘ SIĘ

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz WSTRZYMUJĘ SIĘ

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz WSTRZYMUJĘ SIĘ 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna OBECNA 

15. Kozłowski 
Patryk WSTRZYMUJĘ SIĘ 30. Żuchowski Henryk OBECNY 

 

 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia zgody na przekazanie nieruchomości  

w drodze darowizny na rzecz Gminy Grunwald. 
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem 
obrad Komisji Budżetu i Finansów uzyskując pozytywną opinię. Następnie poinformował, że 
uchwała dotyczy regulacji prawnych w sprawie cmentarza na terenie gminy.  
 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały pod 
głosowanie w programie konferencyjnym. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia zgody na 
przekazanie nieruchomości w drodze darowizny na rzecz Gminy Grunwald): 
 
 

33 XXXI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

7 
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia zgody na przekazanie 

nieruchomości w drodze darowizny na rzecz Gminy Grunwald - referujący: M. 
Kuchciński, Wicemarszałek Województwa.  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 13:24 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 27 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski 
Patryk ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Barciany. 
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dodał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia 
pomocy finansowej Gminie Barciany w wysokości 15 tys. zł na zadanie własne Gminy  
z zakresu pomocy społecznej z przeznaczeniem na pomoc osobom poszkodowanym  
w wyniku pożaru. 
 

Ponieważ nie było pytań, Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały pod 
głosowanie w programie konferencyjnym. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 28 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Barciany): 

33 XXXI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

8 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Barciany - referujący:  

p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa.  
 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 13:26 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 28 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 
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9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski 
Patryk ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku zarządził 10-minutową przerwę.  
Wiceprzewodniczący Sejmiku wznowił obrady i przeszedł do realizacji kolejnych 

punktów porządku obrad.  
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Województwa Warmińsko - Mazurskiego na lata 2021-2039. 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że wpłynęła autopoprawka do ww. 

projektu uchwały. Następnie dodała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały pod 
głosowanie w programie konferencyjnym. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 17 radnych, przeciw – 9, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko- Mazurskiego na lata 2021-2039): 
 

 

33 XXXI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

9 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko- Mazurskiego na lata 2021-2039 - referujący: 
 p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa.  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 13:43 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 17 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 9 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 
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Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta PRZECIW 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena PRZECIW 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz NIEOBECNY 

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin PRZECIW 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kozłowski 
Patryk PRZECIW 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 

 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2021 rok. 
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że wpłynęła autopoprawka do ww. 
projektu uchwały. Następnie dodał, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 

Ponieważ nie było więcej uwag, Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały 
pod głosowanie w programie konferencyjnym. 

 
Za podjęciem uchwały głosowało – 16 radnych, przeciw – 7, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2021 rok): 
 

 

33 XXXI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

10 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego  
na 2021 rok - referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa.  
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Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 13:44 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 16 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 7 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta PRZECIW 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena PRZECIW 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz NIEOBECNY 

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin OBECNY 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kozłowski 
Patryk PRZECIW 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 

 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/451/21 Sejmiku 

Województwa Warmińsko - Mazurskiego z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie 
zmian w Statucie Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego - Regionalnego 
Centrum Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Olsztynie. 
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 Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że w związku z rozstrzygnięciem 
nadzorczym istniała konieczność zmiany treści paragrafu 4, który  otrzymuje brzmienie: 
„uchwała wchodzi z dniem podjęcia”.  

 
Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały pod 

głosowanie w programie konferencyjnym. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało – 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXIX/451/21 Sejmiku Województwa Warmińsko - Mazurskiego z dnia 31 sierpnia 2021 r.  
w sprawie zmian w Statucie Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego - Regionalnego 
Centrum Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Olsztynie): 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/451/21 Sejmiku 
Województwa Warmińsko - Mazurskiego z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie 
zmian w Statucie Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego - Regionalnego 

Centrum Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Olsztynie - referujący: M. 
Kuchciński, Wicemarszałek Województwa.  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 13:45 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 27 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz NIEOBECNY 
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9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski 
Patryk ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 

 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Gruźlicy i Chorób Płuc w Olsztynie. 
 
Wiceprzewodniczący Sejmiku oddał głos Wicemarszałkowi Województwa,  

p. Marcinowi Kuchcińskiemu.  
 
Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński wyjaśnił, że w związku z 

trwającą inwestycją związaną z przeniesieniem i budową  centrum torakochirurgii, konieczna 
jest zmiana nazwy oraz statutu jednostki, żeby podjąć odpowiednie czynności. Wskazał, że 
powyższe czynności podejmowane są w celu rozpoczęcia nowej działalności przez szpital od 
1 stycznia 2022 r.   
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że nowa nazwa placówki brzmi: 
Warmińsko-Mazurskie Centrum Chorób Płuc w Olsztynie. 

 
Ponieważ nie było więcej uwag, Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały 

pod głosowanie w programie konferencyjnym. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało – 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Gruźlicy i Chorób Płuc w Olsztynie): 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Gruźlicy  

i Chorób Płuc w Olsztynie - referujący: M. Kuchciński, Wicemarszałek 
Województwa. 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 13:47 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 26 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 
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Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz NIEOBECNY 

9. Homza 
Zbigniew OBECNY 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski 
Patryk ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 

 

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Warmińsko-Mazurskiemu Centrum 

Chorób Płuc w Olsztynie. 
 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały pod 
głosowanie w programie konferencyjnym. 

 
Za podjęciem uchwały głosowało – 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Warmińsko-

Mazurskiemu Centrum Chorób Płuc w Olsztynie): 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Warmińsko-Mazurskiemu 
Centrum Chorób Płuc  

w Olsztynie - referujący: M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa.  
 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 13:48 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 26 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin 
Gustaw Marek OBECNY 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz NIEOBECNY 

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski 
Patryk ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 

 

 
 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej ze środków budżetu     
Województwa Warmińsko - Mazurskiego jednostkom samorządu terytorialnego  
w 2021 roku. 
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Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały został podpisany 
przez grupę  radnych Klubu PiS. Nadmienił, że radni razem z materiałami sesyjnymi 
otrzymali projekt ww. uchwały oraz uzasadnienie i opinię prawną dotyczącą projektu 
uchwały. Dodał, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej negatywnie zaopiniowała przedmiotowy  projekt uchwały, natomiast 
opinia Komisji Budżetu i Finansów była pozytywna. W dalszej części poprosił radnego 
Marcina Kazimierczuka o przedstawienie uzasadnienia projektu uchwały. 

 
Radny Marcin Kazimierczuk oddał głos radnemu Pawłowi Czemielowi. 
 
Radny Paweł Czemiel przedstawił procedowany projekt uchwały i wskazał na problem 

ASF w regionie. Dodał, że w dużej mierze istotna jest pomoc rządowa, której założenia 
zostały przedstawione w piśmie skierowanym do radnych przez Ministra Rolnictwa  
i Rozwoju Wsi. Podkreślił jednak, że rolnicy powinni otrzymać także pomoc ze strony 
samorządu województwa, dlatego Klub Radnych PiS przygotował stosowny projekt uchwały. 
Zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały nie wskazano konkretnych powiatów, z uwagi na 
dynamiczny rozwój sytuacji oraz nie określono źródła finansowania, ponieważ chcieliby, aby 
zrobił to Marszałek. Wskazał, że powyższa uchwała jest intencyjna i liczy na przychylność ze 
strony radnych. Dodał, iż nie rozumie, dlaczego jedna z Komisji negatywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. Kontynuując zapewnił, że jeżeli uchwała nie zostanie podjęta, to zostanie 
ona poprawiona, aby mogła spełniać wszelkie wymogi potrzebne do procedowania i będzie 
przedstawiana na kolejnych sesjach, z powodu ważnego problemu, jakim jest pomoc 
rolnikom z regionu.  

 
Radny Marcin Kazimierczuk przyłączył się do wypowiedzi radnego Pawła Czemiela  

i wskazał, że strona rządowa rozpoczęła wypłatę odszkodowań dla rolników. Następnie 
przedstawił działania ze strony rządu i podkreślił, że także samorząd województwa powinien 
pomóc rolnikom i podjąć w tym celu przedmiotową uchwałę.  Dodał, że w przypadku 
wystąpienia siły wyższej udzielana jest pomoc gminom, dlatego też z uwagi na problem 
afrykańskiego pomoru świń, pomoc należy się także rolnikom, którzy znaleźli się w bardzo 
trudnej sytuacji.  W dalszej kolejności przedstawił przykładową procedurę udzielenia pomocy 
w ramach projektu uchwały. Kolejno podkreślił, że Klub Radnych PiS zaproponował  
w przedmiotowym projekcie uchwały symboliczne wsparcie w wysokości 250 tys. zł. 
Podkreślił, iż Samorząd Województwa, podobnie jak inne instytucje, powinien włączyć się  
w pomoc rolnikom i poprosił o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały.  

 
Radna Wioletta Śląska-Zyśk poprosiła o odczytanie opinii radcy prawnego do 

omawianego projektu uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że po kolejnych pytaniach odda głos 

Radcy Prawnemu w celu przedstawienia opinii prawnej.  
 
W trakcie procedowanego punktu głos zabrali: 

 Radny Stanisław Gorczyca,  
 Radny Jan Bobek, 
 Radny Henryk Żuchowski, 
 Radny Edward Adamczyk – Wiceprzewodniczący Sejmiku,  
 Radny Marcin Kazimierczuk, 
 Radny Paweł Czemiel, 
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 Radna Jolanta Andruszkiewicz, 
 Radna Bożenna Ulewicz,  
 Radny Jarosław Słoma,  
 Radna Jolanta Piotrowska – Członek Zarządu Województwa,  
 Radny Miron Sycz – Wicemarszałek Województwa,  
 Radny Marek Chyl,  
 Radny Grzegorz Kierozalski. 

 
W trakcie dyskusji członkowie Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

przedstawiali argumenty wskazujące na zasadność podjęcia przedmiotowego projektu 
uchwały i  podkreślali, że rolnikom należy się pomoc.   

 Radni wnioskodawcy zabierający głos w dyskusji zaznaczali, że poza rządem RP także 
Samorząd Województwa powinien wesprzeć walkę z ASF i podjąć przygotowany projekt 
uchwały. W swoich wystąpieniach informowali o programach rządowych skierowanych do 
rolników. Podkreślali, że środki w ramach procedowanego projektu uchwały mają przybrać 
formę zasiłków celowych i być gestem wsparcia dla rolników. Zaproponowano także, aby 
środki zabezpieczone na Europejski Kongres Samorządności przeznaczyć na pomoc dla 
rolników.  
 

Odmienne zdanie co do przedstawionego projektu uchwały przedstawiali członkowie 
Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej i Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa 
Ludowego, którzy zgodnie twierdzili, że rozumieją intencję i konieczność pomocy rolnikom, 
ale zwracali uwagę, że uchwała ma wady formalno-prawne. Wskazywali na obawy, że 
uchwała nie będzie efektywna, ponieważ nie zawiera zapisu, komu miałaby należeć się taka 
pomoc. W swoich wystąpieniach wskazywano także na instytucje, które są właściwe do 
udzielania konkretnego wsparcia rolnikom. 
 

W trakcie procedowanego projektu uchwały radny Zbigniew Homza podziękował  
w swoim imieniu oraz Wójt Gminy Barciany za wsparcie finansowe dla rodzin 
poszkodowanych w wyniku pożaru. Następnie przedstawił dziania podejmowane w celu 
udzielenia pomocy poszkodowanym rodzinom w  wyniku pożaru w gminie Barciany.  

 
 

Radca Prawny, p. Mirosław Antoszewski w nawiązaniu do zgłoszonej prośby 
przedstawił opinię prawną do omawianego projektu uchwały i podkreślił, że nie może się 
zgodzić, iż jest to uchwała intencyjna. Podkreślił, że przedstawiony projekt uchwały nie 
stanowi uchwały intencyjnej,  ponieważ wskazuje na  konkretne rozstrzygnięcia dotyczące 
udzielenia pomocy finansowej z budżetu województwa. Następnie przedstawił zakres opinii 
prawnej, która została przekazana radnym i stwierdził, że niedopuszczalne jest przerzucanie 
na organ wykonawczy określenia komu tak naprawdę ta pomoc jest udzielana. Stwierdził, że 
jeżeli uchwała zostanie podjęta w takiej wersji, istnieje duże prawdopodobieństwo 
rozstrzygnięcia nadzorczego Regionalnej Izby Obrachunkowej z uwagi na brak regulacji 
komu i w jakiej wysokości pomoc finansowa przysługuje. Wskazał też, że treść uchwały nie 
przesądza, że pomoc trafi do rolników.  Podkreślił, że przyjęcie tej uchwały bez ewentualnej 
zmiany uchwały budżetowej spowoduje brak możliwości jej wykonania.  

 
Ponieważ nie było więcej uwag, Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały 

pod głosowanie w programie konferencyjnym. 
 



30 

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 10 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 15. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej ze środków budżetu Województwa Warmińsko - Mazurskiego jednostkom 
samorządu     terytorialnego w 2021 roku):   
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17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej ze środków 
budżetu Województwa Warmińsko - Mazurskiego jednostkom samorządu 

terytorialnego w 2021 roku – referujący: M Kazimierczuk Klub Radnych Prawa 
i Sprawiedliwości 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 15:21 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 10 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 1 

Liczba nieobecnych 4 Głosy wstrzymujące się 15 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin WSTRZYMUJĘ SIĘ

2. Andruszkiewicz 
Jolanta ZA 17. Osiecki Julian WSTRZYMUJĘ SIĘ

3. Astramowicz-
Leyk Teresa WSTRZYMUJĘ SIĘ 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan PRZECIW 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin 
Gustaw Marek WSTRZYMUJĘ SIĘ 20. Piotrowska Jolanta WSTRZYMUJĘ SIĘ

6. Chyl Marek WSTRZYMUJĘ SIĘ 21. Piwowarczyk Marcin WSTRZYMUJĘ SIĘ

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz WSTRZYMUJĘ SIĘ

8. Gorczyca 
Stanisław WSTRZYMUJĘ SIĘ 23. Prokop Grzegorz NIEOBECNY 

9. Homza 
Zbigniew WSTRZYMUJĘ SIĘ 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław WSTRZYMUJĘ SIĘ

11. Jaskulska 
Sylwia WSTRZYMUJĘ SIĘ 26. Sycz Miron WSTRZYMUJĘ SIĘ

12. Kazimierczuk 
Marcin ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 
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13. Kierozalski 
Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta WSTRZYMUJĘ SIĘ

14. Kluge Grażyna WSTRZYMUJĘ SIĘ 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski 
Patryk NIEOBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 

 
 
18. Skargi, Wnioski, Petycje. 
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że do Kancelarii Sejmiku wpłynęły 
petycje, które będą procedowane na planowanej sesji Sejmiku w listopadzie br.  
 
19.   Sprawy organizacyjne Sejmiku. 
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że kolejna sesja Sejmiku zaplanowana 
jest na 30 listopada 2021 r.  Nadmienił, że wpłynęła odpowiedź Ministra Rolnictwa  
i Rozwoju Wsi na stanowisko Sejmiku w sprawie pogarszającej się sytuacji rolnictwa, która 
została dostarczona wszystkim radnym.  
 
20. Przyjęcie protokołu z obrad XXX Sesji Sejmiku z dnia 28.09.2021 r. 
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że protokół został przesłany radnym  
i nie wpłynęły żadne uwagi.  

 
Wobec braku uwag do protokołu, Wiceprzewodniczący Sejmiku zarządził głosowanie 

w programie konferencyjnym. 
Za przyjęciem protokołu głosowało 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie protokołu z obrad XXX Sesji Sejmiku z dnia 

28.09.2021 r.): 

33 XXXI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

15 20. Przyjęcie protokołu z obrad XXX Sesji Sejmiku z dnia 28.09.2021 r.  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  26.10.2021 15:23 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 4 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 
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Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin 
Gustaw Marek OBECNY 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz NIEOBECNY 

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Hordejuk 
Bernadeta NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna OBECNA 

15. Kozłowski 
Patryk NIEOBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 

 
 
21. Sprawy różne. 
 

W powyższym punkcie radni zabrali głos w następujących kwestiach: 
 
1. Radny Marcin Kazimierczuk poinformował, że w ramach Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, dwa projekty złożone przez 
Samorząd Województwa otrzymały dofinansowanie, tj. Modernizacja drogi 
wojewódzkiej nr 527 na odcinku granica województwa - Kwietniewo oraz 
Modernizacja drogi wojewódzkiej nr 593 w Dobrym Mieście. Przedstawił działania 
klubu radnych PiS podjęte w kierunku otrzymania wsparcia na ww. inwestycje.  
W dalszej części zapytał,  kiedy planowane jest zakończenie inwestycji związanej  
z modernizacją drogi wojewódzkiej nr 527 na odcinku  
granica województwa – Kwietniewo. 
 

2. Radna Bożenna Ulewicz w imieniu organizacji katolickich i  pro-life zapytała, na 
jakim etapie jest sprawa związana z zapytaniem ofertowym dot.  Programu wsparcia 
leczenia niepłodności metodami naturalnymi. Poprosiła o informację, czy procedura 
została zakończona, oraz, czy w związku z koniecznością ponownego 
przeprowadzenia postępowania,  termin realizacji Programu uległ zmianie i został 
przeniesiony na przyszły rok.  

 



33 

 

 
3. Wicemarszałek Województwa, p. Miron Sycz poinformował, że dr hab. Teresa 

Astramowicz-Leyk, prof. UWM (radna województwa) została Poczesnym 
Profesorem Politechniki Lwowskiej, a następnie złożył gratulacje, podkreślając,  że 
jest to ogromne wyróżnienie.  W dalszej części wystąpienia odniósł się do 
Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych i podkreślił, 
że  Zarząd Województwa złożył trzy wnioski dotyczące remontu dróg 
wojewódzkich, z których dwa otrzymały wsparcie finansowe. Wskazał, że jego 
zdaniem lobbowanie nie miało miejsca. Dodał, że wspomniana inwestycja będzie 
realizowana w możliwie najbliższym czasie.  

 
4. Wiceprzewodniczący Sejmiku dołączył do życzeń dla dr hab. Teresy 

Astramowicz-Leyk, prof. UWM (radnej województwa) i życzył dalszych sukcesów.  

 
Marszałek Województwa pogratulował radnej Teresie Astramowicz-Leyk, a następnie 

odniósł się do poruszonych przez radnych pytań i kwestii, informując, że Zarząd 
Województwa złożył trzy wnioski w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 
Inwestycji Strategicznych i dwa projekty złożone przez Samorząd Województwa otrzymały 
dofinansowanie, tj. Modernizacja drogi wojewódzkiej nr 527 na odcinku granica 
województwa - Kwietniewo oraz Modernizacja drogi wojewódzkiej nr 593 w Dobrym 
Mieście. Kolejno poinformował, że po uzyskaniu  promesy z Banku Gospodarstwa 
Krajowego potwierdzającej  otrzymanie dotacji, będzie można ogłosić przetarg w celu 
rozpoczęcia procesu inwestycyjnego. Zaznaczył, że jest to duża inwestycja i w związku z tym 
realizacja nastąpi zapewne w przyszłym roku.  

Następnie odniósł się do programu leczenia niepłodności i poinformował, że w związku 
z unieważnieniem pierwszego przetargu, zamknięcie całego programu przewidziane jest na 
czerwiec 2023.   

 
W dalszej części procedowanego punktu, radny Marcin Kazimierczuk również 

pogratulował radnej Teresie Astramowicz-Leyk. Następnie zapytał jakie wnioski Samorząd 
Województwa planuje złożyć w ramach kolejnego naboru Rządowego Funduszu Polski Ład: 
Program Inwestycji Strategicznych. Podkreślił, że nabór trwa do końca miesiąca br.    

 
Radna Teresa Astramowicz-Leyk podziękowała za gratulacje i poinformowała  

o wydanej przez Politechnikę Lwowską z tej okazji okolicznościowej publikacji. Następnie 
podziękowała wszystkim za wsparcie i dodała, że liczy, iż podejmowane działania przyczynią 
się do promowania regionu. Wyraziła nadzieję na dalszą współpracę na rzecz polepszania  
relacji polsko-ukraińskich.  

 
Radna Bożenna Ulewicz odniosła się do terminu realizacji programu leczenia 

niepłodności i zapytała, z czego wynika  realizacja wspomnianego programu  w 2023 roku.  
 
Marszałek Województwa przeprosił i zaznaczył, że w swojej wypowiedzi miał na 

myśli kwestię realizacji drogi nr 527, której zakończenie planowane jest w 2023 roku. 
Natomiast program leczenia niepłodności metodą naprotechnologii zostanie zaplanowany  
w  budżecie na rok 2022.  Dodał, ze w przypadku konieczności dodatkowych wyjaśnień, jest 
do dyspozycji.  
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Radny Marcin Kazimierczuk ponownie zapytał, jakie projekty zostaną złożone  
w ramach kolejnego naboru Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 
Strategicznych, zaznaczając, że nabór trwa do końca miesiąca br.    
 

Marszałek Województwa  poinformował, że po ustaleniu przez Zarząd Województwa, 
jakie wnioski będą składane, informacja w tym zakresie zostanie przekazana radnym.  

 
Radny Marcin  Kazimierczuk zaapelował, aby Zarząd Województwa miał na uwadze 

termin złożenia wniosków. Dodał, że na kolejnej sesji poprosi o przedstawienie wniosków, 
które zostały złożone w ramach nowego naboru Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 
Inwestycji Strategicznych. 

 
Wicemarszałek Województwa, Marcin Kuchciński zapewnił, że Zarząd 

Województwa wie o nowym naborze i realizuje wszystko zgodnie z przyjętymi strategiami 
 oraz założeniami. Zaznaczył, że Zarząd Województwa nie podejmuje działań, tylko  
i wyłącznie na wniosek radnego Marcina Kazimierczuka. Wskazał, że Zarząd Województwa 
ma swoje projekty i podejmuje działania w kierunki ich realizacji.   

 
Radny Marcin Kazimierczuk wyjaśnił, że w swojej wypowiedzi zaznaczył, że na 

kolejnej sesji chciałby uzyskać informację na temat złożonych projektów.  Dodał, iż nie 
wchodzi w zakres kompetencji Zarządu Województwa, ale wypełnia mandat radnego.  
 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że Zarząd Województwa złożył do 
Sejmiku Województwa wniosek o utworzenie młodzieżowego Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego wraz z propozycją statutu Młodzieżowego Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego.  Dodał, że projekt statutu zostanie opublikowany w  Biuletynie 
Informacji Publicznej Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego  
w Olsztynie celem przedstawienia ewentualnych opinii do treści statutu przez zainteresowane 
podmioty. 
 
22. Oświadczenia radnych. 

 
W powyższym punkcie radni zabrali głos w następujących kwestiach: 
 
Radna Bożenna Ulewicz wygłosiła oświadczenie w sprawie sytuacji w Teatrze im. 

Stefana Jaracza w Olsztynie, wskazując m.in. na niepokojącą zdaniem radnej, kondycję 
finansową i trwające postępowania sądowe toczące się pomiędzy obecnym Dyrektorem,  
a pracownikami. Dodała, że tych procesów jest bardzo wiele, co gorsze kończą się one 
wyrokami zasądzającymi kwoty finansowe, które w sposób dość znaczący działają na 
niekorzyść budżetu Teatru im. Stefana Jaracza. Nadmieniła, iż z otrzymanych danych wynika, 
że są to kwoty sięgające około 200 tys. zł. Podkreśliła, że wyprodukowanie jednego spektaklu 
w Teatrze, to jest kwota około 100 tys. zł i za te pieniądze można by było zrealizować  
w Teatrze, dwa wartościowe przedsięwzięcia. Następnie poprosiła, aby Zarząd Województwa 
przyjrzał się środkom, które są wydatkowane na toczące się procesy z udziałem Dyrektora 
Teatru.  
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2. Wiceprzewodniczący Sejmiku przypomniał, że oświadczenie radnego nie może 
trwać dłużej niż 5 minut.  
 

3. Członek Zarządu, p. Jolanta Piotrowska przyłączyła się do gratulacji dla radnej 
Teresy Astramowicz–Leyk oraz podziękowała i wyraziła wdzięczność za 
zorganizowanie przez radną cennej inicjatywy, tj. Młodzieżowego Sejmiku 
Klimatycznego. Przedstawiła założenia  wydarzenia i podkreśliła, że spotkanie 
zakończyło się wnioskami uczestniczącej młodzieży. 

 
4. Radna Teresa Astramowicz-Leyk odniosła się do Młodzieżowego Sejmiku 

Klimatycznego, dziękując za uznanie i podkreśliła, że wspomniane wnioski 
wypracowane przez młodzież będą przekazywane według kompetencji odpowiednim 
jednostkom. Dodała, że w planach jest organizacja kolejnej edycji Młodzieżowego 
Sejmiku Klimatycznego.  

 
23. Zamknięcie Sesji. 
 

Zamykając obrady XXXI sesji Sejmiku, Wiceprzewodniczący Sejmiku podziękował 
za udział w zdalnej sesji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 
 
                Wiceprzewodniczący Sejmiku 
 
                   Edward Adamczyk 

 
 
                 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sporządziła:  
 
Sylwia Wiśniewska 


